
Minnesanteckningar från höstmöte 2024-10-09. Skinnarebo Golfklubbs -Restaurang. Närvarande 
ca 55 medlemmar. 
 
Ordförande Jonny Carlson hälsade välkommen.  
 
Han nämnde också statistik över året. 103 medlemmar finns registrerade och 80–85 av dessa har 
spelat minst 6 gånger  
 
Kostnaden för kaffet och frallan finansierades av kommittén 
 
Jimmy informerade om 
- Golfbil förbud fr.o.m. imorgon 
- Mycket bra år ekonomiskt  
- F.n. 1190 medlemmar 
- Rangen kommer att rivas inom kort. Självfinansierat arbete.  
- 1,2 miljoner i intäkt på rangen 
- Ny bolltvätt för 20 000 bollar anskaffas.  
- Övervakningskameror är uppsatta på och runt kansliet 
- Klubben letar efter ny drift av restaurangen 
 
Shopen informerade 
- Linus Allvin informerade om vinterträning med start vecka 47. 
- Inget nytt avtal med klubben skrivet ännu för nästa år 
- Demodagar i vinter 
- Träning i Taberg 
 
Kontemplation 
En tyst stund hölls för L-O Svensson som avled under året 
  
Prisutdelning 
- 2 st tävlingar utgick på grund av dåligt väder.  
- Tävling 3 klubbor och putt utgick och ersattes av flaggtävlingen. 
- Antal priser i Oldboystävlingen är 12 i varje klass 
- Segrare: Klass A Stefan Gustavsson. Klass B Bo Hallman. Klass C Tomas Gidhammar. 
- Matchspel: Stefan Gustavsson segrade. Lucky loser gick till Tommy Petersson 
- Specialpris delades ut till Krister Rundberg, Gunnar Palm o Stig Brewitz för HIO 
- Matchspel mot Hook och Jönköpings GK. Förlust mot båda 
    
H80 
P-O Persson informerade att vi kom 4:a i seriespelet av 7 lag.  
 
H70 
Reine Pettersson informerade att vi kom 8:a av 12 lag. 
 
Övrigt 
-Ytterligare uppsättning av ett H70-lag. Ca 10 personer visade intresse. Anmälan till regionens     
golfförbund måste göras före 15 oktober. Ett sammankallade möte måste ske. Tapio Joulamo är 
sammankallande  
- Förslag skall tas fram av kommittén till vårmötet 2025 om åldersgränsen skall sättas till 65 år fyllda   
under 2025 
-Uppmaning till medlemmarna att lägga in Skinnarebo som favoritklubb på Svenska Spel. Klubben 
kommer då att få pengar därifrån. 



- N Appelberg förde fram frågan om ytterligare en klass för 80+ medlemmar. Frågan behandlas av 
kommittén till vårmötet 2025. 
-Anders Jacobsson efterlyste registrerare till aktiviteter för SISU. Leif Martinsson valdes för Bangolf 
och P-O Persson för Boule. 
- Intressen finns för en 2 dagarsresa till våren. C-M Jarnegren och kommittén jobbar med detta 
Finansiering till resan kan ske genom SISU-arbetet. 
- Peter Matusek framförde att Oldboys borde delta i insamlingen för Värdens Barn. Mötet antog 
detta och pengar svischas till Bruno Magnusson. 
. 
 
Avslutning 
-- Peter Matusek tackade alla i styrelsen för gott arbete med en egenhändigt producerad 
honungsburk  
-C-M Gustafsson läste en text. 
-Ordförande avslutade höstmötet och tackade samtliga för visat intresse.  
 
Vid pennan  
Bruno Magnusson 
  
 

 


